To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-TAJAMOUAT FOR CATERING AND HOUSING CO PLC Date: 21-02-2021 03:22:58 PM Subject: Other Material Information  AL-TAJAMOUAT FOR CATERING AND HOUSING CO PLC announces the occurrence of the following material	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التجمعات لخدمات التغذية والاسكان التاريخ: 2021-02-108 03:22:58 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة التجمعات لخدمات التغذية والاسكان عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
event:	-
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 21-02-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 21-02-2021
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
to: Jordan securities commission.  Based on the instruction's we would like to inform you that we have been signed a contract for food and beverage services for Jordanian Potash / Al - Safi Site, for two years with an amount of 2,377,800 which related to the company income.  Best Regards,  General Manager Daoud Iskandarani	السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين، عملا بتعليمات الإفصاح، يرجى التكرم بالعلم أنه تمت إحالة عطاء خدمة تقديم الطعام والشراب لشركة البوتاس العربية في غور الصافي لمدة سنتين قابلة للتجديد لسنة ثالث، بقيمة مقدارها (2,377,300.000) مليونان وثلاثمائة وسبعة وسبعون ألفاوثلاثمائة دينار أردني، مما يعود بالفائدة المادية على نتاج أعمال الشركة. واقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،، المدير العام المدير العام داوود اسكندراني
Please accept our sincere thanks and appreciation.  Name: Fadi A.F.O. Mustafa  Position: Financial Manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Fadi A.F.O. Mustafa المنصب: مدير مالي